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            Eindhoven, mei 2022 
 
 

De agenda voor mei, juni en juli 2022 

 

Elke woensdagmiddag vanaf 14.00 uur: Inloop in FAB28 

Elke woensdagmiddag kunt u van 14 tot 16 uur een kop koffie of thee komen drinken. U kunt een 
gezellig praatje houden met elkaar, u kunt een kaartje leggen als u er zin in heeft, en er zijn andere 
mogelijkheden die kunnen worden onderzocht en die mogelijk zijn. Koffie en thee zijn gratis. 
 

19 mei, 23 juni 12.00 uur: Lunch in FAB28 

Voor € 6,50 kunt u aanschuiven. 
  
De betaling is ter plaatse tijdens de lunch. 
Mocht u toch niet kunnen op donderdag 
dan kunt u zich uiterlijk dinsdag van 
tevoren nog afmelden zonder kosten. 
Omdat we natuurlijk vooraf inkopen 
moeten doen, moet u er rekening mee 
houden, dat een afmelding op woensdag 
of niet komen opdagen op donderdag zal 
leiden tot een verzoek (in de vorm van 
een rekening) om toch de € 6,50 te 
betalen. 
 

We vragen u wel om u voor maandag 16 mei daarvoor aan te melden bij Stelly 
Jansen (06-30106164) of Jo Steijlen (040-2119096). Voor de lunch van juni is 20 
juni de laatste mogelijkheid om u op te geven. 
 

20 juli: Speciale High tea 

Om te vieren dat we het eerste half jaar weer samen konden komen op de gewone KBO-manier en 
om de vakantie in te luiden (de schoolvakanties beginnen in de week van 25 juli), willen we de Inloop 
op woensdag 20 juli een feestelijke tint geven door er een High tea van te maken. Gewoon voor 
iedereen die komt. Gratis, wel even aanmelden bij Stelly Jansen (06-30106164) of Jo Steijlen (040-
2119096). 
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Seniorenexpo afgelast 

De seniorenexpo die gehouden zou worden van 10 t/m 15 mei 2022 in Veldhoven gaat helaas niet 
door. Velen van u gingen daar in het verleden een kijkje nemen om zich te informeren over de 
mogelijkheden die senioren werden geboden om hun leven aangenamer te maken. 
De belangstelling van de exposanten was dit jaar helaas te laag om er een zinvolle expositie van te 
maken.  
 

14 april jl. Jaarvergadering 
De jaarvergadering van 14 april jl. kon gelukkig gewoon doorgaan. Helaas was het niet mogelijk voor 
Peter Trommar zijn voordracht te houden over Eindhoven vanwege familieomstandigheden, zodat 
we dit onderdeel moesten vervangen door een ander onderwerp. We kozen daarbij voor de 
ontwikkelingen op het gebied van de pensioenen en de AOW. 
De KBO maakt zich grote zorgen over het nieuwe pensioenstelsel dat de kant uit gaat een stelsel 
waarin elk van de deelnemers zijn of haar eigen pensioenpotje heeft en waarbij het huidige stelsel 
dat is gebaseerd op solidariteit en gezamenlijkheid voor een heel groot deel wordt losgelaten. Weer 
een stap richting een maatschappij waarin het voor de mensen die minder geluk hebben gehad in het 
leven maar moeten zien hoe zij het hoofd boven water houden. 
Ook de dreigende ontkoppeling van de AOW en het minimumloon baart de KBO grote zorgen. Die 
ontkoppeling moet (gelukkig) bij wet worden geregeld en het is maar de vraag of daar een 
meerderheid voor is in de Tweede en Eerste Kamer, maar alleen de gedachte is al een bedreiging 
voor de inkomens van de AOW’ers. 
 
Wat onze vereniging betreft hebben we een aantal besluiten kunnen nemen die voor de komende 
tijd van belang zijn. Thijs Stroeks is door de vergadering verkozen als nieuw bestuurslid en we zijn 
ervan overtuigd dat hij een hele belangrijke bijdrage kan leveren aan de ontwikkeling van de KBO-
afdeling Stratum. 
Het financiële deel van de vergadering, de goedkeuring over het gevoerde beleid in 2021 en de 
voorgestelde begroting voor 2022 werden door de vergadering van instemming voorzien. 
 
Er is uitgebreid gesproken over de koersen die de afdeling zou kunnen kiezen, over de activiteiten die 
wel en misschien ook wel niet bij onze leden passen. 
Het was eigenlijk de bedoeling dat er bij deze uitgave van het Infobulletin ook een enquête zou zitten 
over de richting die we met de busreizen in zouden moeten slaan, maar gaande de vergadering werd 
duidelijk dat we een bredere vraag bij onze leden zouden moeten neerleggen en dat we dus ook een 
bredere en meer doordachte enquête zouden moeten opstellen. 
Vandaar dat we aan de vergadering hebben gevraagd wat betreft de busreizen de toevoeging die we 
aan de reserves konden doen (we hielden in 2021 geld over) eventueel in te zetten voor een 
eenmalige bredere financiële ondersteuning van de een busreis in het najaar, waardoor we de reis 
betaalbaarder zouden kunnen houden voor mensen met een kleine beurs. De vergadering gaf daar 
toestemming voor en u kunt dus in het komende Infobulletin een voorstel van het bestuur 
verwachten. 
 
Wel was het jammer te moeten constateren dat er ook dit jaar slechts een kleine groep leden de weg 
naar FAB28 had gevonden om de vergadering bij te wonen. Een percentage van zo’n 10% van de 
leden is toch wel erg mager. Voor volgend jaar streven we toch minstens naar een 25 à 30 procent. 
Liefst nog meer. 
 
 
 


